
 
Syltøy Grendalag 
 
Styremøte 05.10.2023 
Til stede: Svein, Odd Kåre, Camilla, Leif Gunnar, Leif 
 
 
Sak 1: Internett 
Lokøy Velforening sier opp sin del av abonnementet. Til nå har Lokøy betalt halve leien. De 
betaler leie ut året. 800kr pr mnd. Svein tar kontakt med leverandør for å se om vi får ned 
prisen. 
 
Sak 2: Høstmessen 
Vel gjennomført arrangement. Ikke så mye folk på messen i år som i fjor. Ikke oversikt på 
omsetning enda. Godt jobbet til arrangementskomiteen! 
 
Sak 5: Lekeplassen 

• Lekeplasskontroll gjennomført. Godkjent fra kommunen. 
• Arbeidet med å sage ned døde trær er i gang. 
• Dugnad ila høsten. 

 
Sak 6: Midler fra Sparebanken Vest 

• Camilla gjennomfører nødvendige innkjøp i henhold til innvilget søknad. 
 
Sak 7: Vedlikehold 

• Prøver å få gjennomført en maling dugnad ila oktober. Lar stillaset stå ute inntil 
videre. 

• Oppussing av «uthuset» 
o Innhente en vurdering fra fagmann. Leif 
o Søke om støttemidler for oppussing (Mowi, Gjensidigestiftelsen, kommunen 

2024?) 
 
Sak 8: Diverse 

• SG konto hos Rema 1000. Svein følger opp 
• Halloween feiring. Camilla følger opp og inviterer. 
• Behov for nye stoler og bord. Etter adventskafeen lar vi stoler og bord stå slik at vi 

kan skille ut de stolene og bordene som er defekt i etterkant. Kaller inn til dugnad 
mandagen 4. des 

• Adventskafe er 3. desember  
• Nye hjul til klatretau 
• Innkjøp: nye gardiner, kost og støvbrett? 

 
Nøkkel! 



 
Neste møte:  
 
 
Referent: Camilla 


